

## AXBOROT XATI

Toshkent davlat sharqshunoslik universiteti Sharq mamlakatlari iqtisodiyoti, siyosati va turizm fakultetida iqtidorli yoshlarning tashabbuslarini qo'llab-quvvatlash borasida amalga oshirilayotgan ishlarni yanada jonlantirish, mavjud ilmiy maktablar salohiyatini yanada mustahkamlash hamda ularning innovation salohiyatini rivojlantirish maqsadida 2024-yil 28-mart kuni doktorant, mustaqil izlanuvchi, magistrant va bakalavr larning an'anaviy "**Yoshlar va ilm-fan**" respublika ilmiy-amaliy anjumanining o'tkazilishi rejalashtirilgan.

Anjumanda ilmiy maqolalar va tezislardan to'plamini chop etish ko'zda tutilgan. Shu munosabat bilan 2024-yil 16-martga qadar ilmiy maqolalar va tezislardan o'zbek, rus yoki ingliz tillarida chiqarilgan hamda elektron shaklda anjuman tahririyatiga jo'natilishi lozim.

Ilmiy maqola va tezislardan muallif tadqiqotlarining umumiyligi natijasi va olingan xulosasi sifatida yuqori saviyada taqdim etilishi lozim.

### **Taqdim etilayotgan maqola va tezislarni rasmiylashtirish talablari**

1. Taqdim etilayotgan maqolalar **6 betdan** va anjuman tezislari **3 betdan kam bo'Imagan** hajmda taqdim etilishi lozim.

2. Anjuman materiallari MS Word 97-2003, 2007, 2010 (RTF) formatida, Times New Roman shriftida, 14 hajm kattalikda, 1,5 intervalda yoziladi.

3. Qog'oz hajmi A4 (210 x 297 mm), tepadan, pastdan, chapdan, o'ngdan 2 sm. qoldiriladi;

4. Birinchi qator o'ng tarafidan muallifning familiyasi, ismi va otasining ismi, 2-qator o'ng tarafidan muallifning ish joyi, lavozimi, 3-qator o'rtadan bosh va qalin harflarda mavzuning nomi, keyingi qatorda uchta tilda annotatsiya va kalit so'zлari yoziladi. Maqolada adabiyotlar tahlili keltirilishi lozim.

Ilmiy maqola va tezislarning bir beti uchun 15000 (o'n besh ming) so'm qilib belgilangan.

Qo'yilgan talablarga javob bermaydigan tezislardan chop etilmaydi. Ko'chirmachilik (plagiat) va ma'lumotlarni sohtalashtirish holatlariga yo'l qo'ymaslik talab etiladi.

Ilmiy amaliy anjuman **2024-yil 28-mart soat 11.30** da Toshkent davlat sharqshunoslik universitetida 4 qavat, anjumanlar zalida bo'lib o'tadi.

Manzil: Toshkent shahri, Shaxrisabz ko'chasi 16 uy.

E-mail: E-mail: [adkhamjonk@gmail.com](mailto:adkhamjonk@gmail.com)

**Telefon:** +998974312200 (Adxamjon Muxtorjonovich)

## **ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО**

В целях поддержки и дальнейшего стимулирования научного потенциала молодежи в Ташкентском государственном университете востоковедения на факультете Экономика, политика и туризм стран Востока, 28 марта 2024 года состоится ежегодная республиканская научно-практическая конференция молодых исследователей, магистрантов и бакалавров “Молодежь и наука”.

По итогам конференции планируется публикация сборника научных статей и тезисов. В связи с этим до 16 марта 2024 года редакцией принимаются научные статьи и тезисы на узбеком, русском или английском языках.

Научные статьи и тезисы должны отражать результаты авторских исследований и соответствовать требованиям.

### **Требования к оформлению статей и тезисов**

1. Научные статьи должны быть не менее 6 страниц, а тезисы не менее 3 страниц.
2. Материалы конференции должны быть написаны в MS Word 97-2003, 2007, 2010 (RTF), шрифт 14, Times New Roman, с интервалом 1,5 строки.
3. А4 (210 x 297 мм), отступ снизу, сверху 2 см, справа 1,5 см, слева 3 см;
4. Первая строка справа имя автора, место работы, на следующей строке большими буквами посередине название статьи, далее аннотация и ключевые слова на трех языках. В статье необходимо дать обзор литературы.

В целях покрытия расходов на публикацию установлен платеж в размере 15 000 (пятнадцать тысяч) сумов за 1 страницу.

E-mail: adkhamjonk@gmail.com

Научная конференция состоится **28 марта 2024 года в 11.30 часов** по адресу ул. Шахрисабз, 16, в конференц-зале на 4-этаже

Телефон: +998974312200 (Адхамжон Мухторжонович)

## **INFORMATION LETTER**

In order to support and further stimulate the scientific potential of young people at the Tashkent State University of Oriental Studies at the Faculty of Economics, Politics and Tourism of Eastern Countries, on March 28, 2024, the annual republican scientific and practical conference of young researchers, master's students and bachelors "Youth and Science" will be held.

Following the results of the conference, it is planned to publish a collection of scientific articles and theses. In this regard, until March 16, 2024, the editors will accept scientific articles and abstracts in Uzbek, Russian or English.

Scientific articles and abstracts must reflect the results of original research and meet the requirements.

### **Requirements for the preparation of articles and abstracts**

1. Scientific articles must be at least 6 pages, and abstracts must be at least 3 pages.

2. Conference materials must be written in MS Word 97-2003, 2007, 2010 (RTF), font 14, Times New Roman, with 1.5 line spacing.

3. A4 (210 x 297 mm), indentation below, above 2 cm, right 1.5 cm, left 3 cm;

4. The first line on the right is the name of the author, place of work, on the next line in large letters in the middle the title of the article, then the abstract and keywords in three languages. The article should provide a review of the literature.

In order to cover the costs of publication, a payment of 15,000 (fifteen thousand) soums per page has been established.

E-mail: adkhamjonk@gmail.com

The scientific conference will take place on **March 28, 2024 at 11.30 a.m.** at st. Shahrishabz, 16, in the conference room on the 4th floor

Phone: +998974312200 (Adkhamjon Mukhtorjonovich)